
Zápis ze schůze 

Školské rady Gymnázia, Nový Jičín, p. o. 
Datum konání: 23. 11. 2022 od 14.00 hodin 

Místo konání: ředitelna Gymnázia, Nový Jičín, p. o. 

Přítomni: Mgr. Ondřej Syrovátka, PhDr. Jaromír Radkovský, MBA, 

Ing. Gabriela Grzegorzová, Mgr. Tomáš Sedoník, Mgr. Radovan Jansa 

Omluven: Ing. Martin Kubečka 

 

 

Hlavní body jednání 

1. Zahájení zasedání ředitelem školy Zbyňkem Kubičíkem. 

2. Projednání Výroční zprávy o činnosti školy za školní rok 2021/2022. 

 Postupně se rozšiřuje nabídka volitelných předmětů. 

Místostarosta města Ondřej Syrovátka poděkoval řediteli školy a pedagogickému 

sboru za přípravu oslav 100 let školy, Juniáles a celoroční práci. 

Členové rady vzali na vědomí výroční zprávu bez výhrad - pro 5 hlasů, proti 0, zdrželo 

se 0. 

3. Různé 

● Od února bude pracovat poradenské pracoviště – školní psycholog, preventisté, 

výchovný poradce. 

● Návrh místostarosty města Ondřeje Syrovátky na zopakování školního fóra – setkání 

žáků se zástupci města. 

● Zlepšilo se přidávání příspěvků na Instagram – dlouhodobý úkol z minulé rady. 

● Návrh ředitele školy na zvýšení spolupráce mezi středními školami a základními školami 

ve spolupráci s městem. Zástupce města Ondřej Syrovátka návrh přivítal a bude čekat 

na podnět ze strany gymnázia. 

● Osvědčily se mezinárodní programy (Istanbul, Barcelona, Ludwigsburg, Èpinal). 

 

Shrnutí diskuse 

Školská rada bere na vědomí Výroční zprávu o činnosti školy Gymnázium, Nový Jičín, 

příspěvková organizace za školní rok 2021/2022. 

 

Zapsala: Hana Trutmanová 

Ověřil: Mgr. Ondřej Syrovátka 


